
Zápis ze zasedání kolejní rady 

Datum zasedání: 21.12.2023 

Místo konání: společenské prostory ŠAF 

Zapsala: Markéta Benešová 

Přítomní: Markéta Benešová, Lukáš Mansfeld, Anna Vinšová, Vít Šprňa 

 

Program: 

1. Shrnutí poznatků z Grémia v Praze 

2. Urovnání financí KR po sudech 2023 

3. Prostory a vybavení posilovny po rekonstrukci ŠAF 

4. Úklid studovny Kamil 

5. Volná diskuze 

 

1. Shrnutí poznatků z Grémia v Praze 

Poznatky z posledního proběhlého Grémia se týkaly především změn ceníku služeb a zavedení pokut za 

zničení věcí či porušení pravidel. Ceník služeb se týkal hlavně praní. Co se týče pokut, asi nejdůležitější je 

brát v potaz zákaz kouření (včetně elektronických cigaret) v budovách kolejí pod pokutou 1000,-.    

 

2. Urovnání financí KR po sudech 2023 

Z peněz vybraných za lístky byly proplacené všechny předchozí investice a zbytek, čili výdělek, uložen do 

pokladny KR. 

 

3. Prostory a vybavení posilovny po rekonstrukci ŠAF 

V rámci projektu budoucí rekonstrukce koleje Šafránkův pavilon jsme se dostali k prostorám, které mají 

sloužit v budoucnosti jako posilovna, jógový sálek, ... Byl prvoplánově rozvržen prostor a sepsáno náčiní 

potřebné pro provoz budoucí posilovny. Vše při komunikaci s vedením projektu (děkanát LF v Plzni UK). 

 

4. Úklid studovny Kamil 

Na leden do konce zkouškového je naplánovaný úklid studovny Kamil v suterénu, který teď slouží spíše 

jako sklad. V plánu je během ledna vyklidit, vyházet nepotřebné, zbytek poskládat do polic, opět rozložit 

stoly pro studium a obnovit její provoz. 

 

5. Volná diskuze 

V rámci volné diskuze bylo domluveno, že další schůze KR se bude konat až na začátku letního semestru 

akademického roku 23/24, kde se shrne posun rekonstrukce, uvede studovna Kamil do provozu a rozvrhne 

se nový semestr. 
 

 

 


